



Mötesgrupp
SRRS/Södra

Mötesort
Digitalt

Mötesdatum
2021-12-05

År/Mötesnr
2021/08

Närvarande

Jörgen Simonsson (ordförande), Katarina Grege (sekreterare), Denniz Jönsson (kassör), Jenny Rylander (ledamot) och Åsa Simonsson (suppleant), Helena Augzell (suppleant), Emmy Persson (suppleant).

Anmält förhinder

Felicia Bulkin (vice ordförande), Emma Mårtensson (ledamot), Filip Ingebrigtsen (suppleant)

§77. Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

77.1. Val av protokollförare

Katarina Grege utsågs till protokollförare vid dagens möte.

77.2. Val av protokolljusterare

Helena Augzell utsågs att justera protokollet från dagens möte.

77.3. Godkännande av dagordning

§78. Föregående mötesprotokoll

Inget att rapportera

§79. Rapport AU

Inga AU-beslut sedan föregående möte

§80. Bordlagda ärenden

Inga bordlagda ärenden sedan föregående möte

§81. Inkomna ärenden

Inga ärenden har inkommit sedan föregående möte

§82. Ekonomiärenden

Inget att rapportera

§83. Medlemsärenden

83.1. Jörgen har skickat ut ca 30 st vykort de senaste månaderna till nya medlemmar.

§84. Aktiviteter

84.1. Emmy bokar promenad den 19/12, Risen i Genarp. Anmälningar har börjat komma in.

84.2. Felicia bokar Tomtepromenad den 11/12 i Jönköpings centrum. Anmälningar har börjat komma in.

84.3. Gällande prova-på agility, Emmy har kontakt med en kvinna som har haft fullt upp med valpar just nu. Emmy återkommer när hon vet mer, så planeras det inför 2022.

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare

Jörgen Simonsson

Helena Augzell

Katarina Grege



Mötesgrupp
SRRS/Södra

Mötesort
Digitalt

Mötesdatum
2021-12-05

År/Mötesnr
2021/08

Närvarande

Jörgen Simonsson (ordförande), Katarina Grege (sekreterare), Denniz Jönsson (kassör), Jenny Rylander (ledamot) och Åsa Simonsson (suppleant), Helena Augzell (suppleant), Emmy Persson (suppleant).

Anmält förhinder

Felicia Bulkin (vice ordförande), Emma Mårtensson (ledamot), Filip Ingebrigtsen (suppleant)

- 84.4. Vanliga specialen 2022, vi bör starta en arbetsgrupp. Jörgen ringer Jessica och frågar om vem som skulle kunna vara med i gruppen.
- 84.5. Vi har fått förfrågan om vi vill anordna specialen 2024, och Charlotta har gett oss året ut att bestämma oss.
- 84.6. Jörgen ska prata med Kent Becker angående anlagskurser i viltspår till våren-22.

§85. Övriga ärenden

- 85.1. *Jörgen var på samverkansmöte förra veckan. Där togs upp att det ska göras en lathund till hur bilder ska publiceras på Facebook och hemsidan.*

Rasfoldern ska uppdateras och skickas ut till lokalavdelningarna, så att vi kan dela ut dem till de som är intresserade och nyfikna på rasen.

Det har beslutats att utesluta HP (hederspris) i viltspår.

Plocka bort skottmomentet på varje prov, istället ska det räcka att man gjort ett skottprov/hund i öppen klass from 2022.

En av lokalavdelningarna vill ta fram en aktivitetskalender, så alla avdelningar lätt kan se vad som händer i vårt avlånga RR-land.

Central undrar om det är någon som är intresserad av att sitta med i Centrals tävlingskommitté? Då kan man höra av sig till dem.

Det ska undersökas om man skulle kunna anordna landskamper i viltspår.

Nästa samverkansmöte blir 3 mars 2022.

§86. Nästa styrelsemöte

Styrelsen beslutade att hålla nästa arbetsmöte den 30 januari klockan 19:00 i Digitalt.

§87. Mötets avslutande

Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade mötet.

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare

Jörgen Simonsson

Helena Augzell

Katarina Grege